
Zápisnica 
2. zasadnu/e vol4žnej komisie SJF v roku 2023 

 
15.4.2023, 17:00, Ranč KQH, Betlanovce 
 
Prítomní: Andrea Barczi, predsedníčka VK SJF, 
  Katarína Kubišová, člen VK SJF, 
  Ján Tribula, člen VK SJF,  
  Matúš Jančík, programátor VAULTIS, 
  Jakub Lesný, obsluha programu VAULTIS,  
  Jozef Janiga, obsluha programu VAULTIS, 
  Julianna Eschwig-Hajts, rozhodkyňa, odborná poradkyňa pre VAULTIS. 
 
 

1. Otvorenie zasadnutia 
Predsedníčka VK SJF privítala členov komisie a ďalších prítomných na zasadnu^. Zasadnu`e je 
uznášaniaschopné. 
 

2. Schválenie programu 
1. Otvorenie, 
2. Schválenie programu, 
3. Voľba zapisovateľa a overovateľov, 
4. Zrušenie doplnku k pravidlám, Minimálny počet cvikov, bod 729.1,  
5. Výpočtové stredisko, zabezpečenie na SVP a MSR v roku 2023,  
6. Rôzne, 
7. Záver.  

 
Hlasovanie:  
Za: Barczi, Kubišová, Tribula 
Pro`: 0 
Zdržal sa: 0 
Uznesenie prijaté. 
 

3. Voľba zapisovateľa a overovateľov 
Návrh: zapisovateľ – Andrea Barczi 

  Overovatelia – Katarína Kubišová, Ján Tribula 
 

Hlasovanie: 
Za: Barczi, Kubišová, Tribula 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Uznesenie prijaté. 

 
4. Zrušenie doplnku k pravidlám, Minimálny počet cvikov, bod 729.1 

Hlasovanie o uznesení VK SJF: 
 
Vol^žna komisia SJF ruší Uznesenie vol^žnej komisie zo dňa 9.11.2013 o Eliminácii: V prípade, že vol`žér 
neodcvičí 7 cvičení voľnej zostavy bude konzekvencia rovnaká ako v prípade nedokončenia súťaže. 
(9.11.2013; Ivanka pri Dunaji). 
 

Hlasovanie: 
Za: Barczi, Kubišová, Tribula 
Proti: 0 



Zdržal sa: 0 
Uznesenie prijaté. 
 

5. Výpočtové stredisko, zabezpečenie na SVP a MSR v roku 2023 
Prítomní sa zhodli na dobrom fungovaní nového programu na spracovanie výsledkov na vol^žnych 
pretekoch SVP v Betlanovciach.  
 
Diskusia k téme: 
Ján Tribula vyslovil pochvalu p. Jančíkovi a p. Eschwig-Hajts za vykonanú prácu na programe.  
 
Andrea Barczi sa pridala k pochvale a skonštatovala výborný priebeh súťažného dňa od spracovania 
štartovných lis^n cez nahadzovanie výsledkov až po výsledkové lis`ny.  
 
Matúš Jančík informoval o potenciálnych možnos`ach programu na spracovanie výsledkov už aj na národnej 
úrovni – napr. Okamžité nahadzovanie známok prostredníctvom smart telefónov a s tým spojené priebežné 
vyhlasovanie výsledkov, alebo online prihlasovanie sa na súťaže prostredníctvom jednoduchých formulárov 
na web stránke. 
 
Ján Tribula navrhol spísať krátky report o programe na výpočet výsledkov a poukázal na potrebu zakúpenia 
tlačiarne, aby bol program VAULTIS plnohodnotný. Zároveň ide o naplnenie cieľa vol^žnej komisie SJF, 
odbremeniť organizátorov pretekov od nákladov na výpočtové stredisko. 
 
Zasadnu`e VK SJF bolo po prerokovaní bodov programu uzavreté. 
 
Zapísal:  Andrea Barczi 
Overovatelia: Katarína Kubišová, Ján Tribula 
 
 
 
 

 


